
انتخاب گل مهاجم پرسپولیس
به عنوان بهترین گل فینال آسیا

با پایان نظرسنجی کنفدراسیون فوتبال آسیا، گل 
مه��دی عبدی، مهاجم پرس��پولیس در ب��ازی فینال 
لیگ قهرمانان آس��یا به عن��وان بهترین گل این بازی 

انتخاب شد. 
به گزارش مهر، تیم فوتبال پرس��پولیس در دیدار 
فینال لیگ قهرمانان فوتبال آسیا در سال ۲۰۲۰ برابر 
تیم اولس��ان هیوندای کره جنوب��ی با نتیجه ۲ بر یک 

شکست خورد. 
تک گل پرسپولیس را در این بازی مهدی عبدی به 
ثمر رساند و »جونیور نگرائو« مهاجم برزیلی اولسان هم 
ه��ر ۲ گل این تیم را از روی نقطه پنالتی وارد دروازه 

پرسپولیس کرد. 
س��ایت کنفدراس��یون فوتبال آس��یا در پایان این 
مسابقه، انتخاب بهترین گل فینال بین این ۲ بازیکن 
را به نظرسنجی گذاشت که در نهایت و با اتمام زمان 
این نظرسنجی )ظهر چهارشنبه( گل مهدی عبدی با 

۹۶ درصد انتخاب شد. 

خبر خوب سایت بلژیکی
برای بیرانوند

یک س��ایت بلژیکی مدعی شد سرمربی فعلی تیم 
آنتورپ در حال بررس��ی پیش��نهادی از کش��ور چین 
 اس��ت و احتم��الا »م��ارک ویلموتس« جانش��ین او

می شود. 
سایت »voetbalprimeur« بلژیک خبر داد ایوان 
لکو، س��رمربی فعلی تیم آنتورپ ممکن است به پایان 
دوره کاری خود در این تیم رسیده باشد و احتمالا این 
باشگاه را ترک  کند. یک باشگاه چینی قصد دارد لکو را 
به خاور دور ببرد. هر چند هنوز توافقی حاصل نش��ده 

است ولی مذاکرات ادامه دارد. 
این س��ایت همچنین اعلام ک��رد مارک ویلموتس 
گزینه جانش��ینی ایوان لکو است که رابطه خوب او با 
»لوس��یانو دو اونفریو« مدیر ورزشی آنتورپ، انتخاب 

ویلموتس را برای این تیم تسهیل می کند. 
این تغییر از آنجا اهمیت دارد که علیرضا بیرانوند، 
دروازه ب��ان تیم  ملی فوتبال ای��ران و تیم آنتورپ طی 
هفته های گذش��ته با ایوان لکو چالش هایی داش��ت. 
بیرانوند بعد از آنک��ه در بازی با تاتنهام انگلیس برای 
نخس��تین بار در ترکیب آنتورپ ق��رار گرفت، در لیگ 
بلژی��ک و مقابل تیم کلاب بروژ ه��م دروازه بان اصلی 

تیمش بود اما ۲ گل دریافت کرد. 
لک��و بعد از ب��ازی از تصمیمش برای بازی دادن به 
بیرانوند اظهار پشیمانی کرد و رسانه های بلژیک دلیل 
این اظهارات عجیب را اختلاف لکو با لوس��یانو، مدیر 

ورزشی تیم آنتورپ اعلام کردند. 
جدایی لکو و حضور ویلموتس در آنتورپ، می تواند 
زمینه بازی کردن بیشتر بیرانوند را در این تیم فراهم 

کند. 
ویلموتس سرمربی سابق تیم  ملی ایران بعد از کار 
در ایران و شناخت از ملی پوشان کشورمان، بیرانوند را 

به تیم آنتورپ معرفی کرده بود. 

واکنش فدراسیون ژیمناستیک
به ماجرای ضرب و شتم ملی پوش ایران

فدراس��یون ژیمناس��تیک به ماجرای ضرب و شتم 
ملی پوش ژیمناستیک ایران واکنش نشان داد. 

به گزارش »وطن امروز«، رضا شاکرمی در گفت وگو 
با روابط عمومی این فدراسیون درباره درگیری ورزشکار 
ژیمناست که روز دوشنبه رخ داده بود اظهار داشت: این 
درگیری نزاع خیابانی بوده و در خیابان رخ داده است 
نه در داخل خانه ژیمناس��تیک شهید شیرودی. البته 
در ادامه پلیس در محل حاضر شد و اتفاقات درگیری 

را صورتجلسه کرد. 
وی در ادام��ه اف��زود: تمام تلاش م��ا این بوده که 
فعالیت ه��ای خان��ه ژیمناس��تیک ب��ه دور از هرگونه 
بی اخلاقی باشد. متاسفانه قبلا هم درگیری هایی توسط 
این ژیمناس��ت در سالن انجام شده بود که همواره او 
را ب��ه آرامش دعوت کردیم اما ای��ن درگیری ها ادامه 
 پی��دا کرد و ما موضوع را به حراس��ت مجموعه اطلاع

دادیم. 
مدیر خانه ژیمناس��تیک شهید شیرودی در پایان 
خاطرنش��ان کرد: انتظاری که ما از ورزشکاران داریم 
رعای��ت اخلاق اس��ت و امیدوارم دیگر ش��اهد چنین 

اتفاقاتی نباشیم. 

اخبار

ورزشی

محم�د بیرام�ی: س��ال ۱۴۰۰ تیم  ملی 
تکواندوی ایران یکی از سخت ترین سال ها 
را پیش  رو خواهد داش��ت. از مس��ابقات قهرمانی آس��یا که اواخر 
فروردین ماه ۱۴۰۰ در بیروت برگزار خواهد شد تا بازی های المپیک 
در مردادماه و پس از آن مسابقات قهرمانی جهان در ووشی چین، 
البته چند تورنمنت از جمله رقابت های گرندپری هم در این بین 

وجود دارد. 
نگرانی ها از بابت برگزاری رقابت های انتخابی و دعوت بهترین ها 
به اردوی تیم  ملی برای حضور در این رویدادها که هر کدام اهمیت 
خاص خود را برای تکواندوی ایران دارد با تصمیم بجا و منطقی کادر 
فنی تیم  ملی تا حد زیادی از بین رفت. شیوع ویروس کرونا مسابقات 
قهرمانی کشور، مسابقات آزاد یا انتخابی های تیم  ملی را تعطیل کرد و 
حتی تورنمنت های خارجی هم برگزار نشد تا تیم  ملی برای مسابقات 
پیش رو جهت تشکیل اردوی آماده سازی دست به دامان لیگ شود. 

مسابقاتی که با حضور بهترین های 
ای��ران برگزار خواهد ش��د و تقریبا 
همه تکواندوکاران که شایس��تگی 
فنی حض��ور در ترکیب تیم  ملی را 
داشته باشند، در این رقابت ها روی 

»شی هاپ چانگ« می روند. 
عس��کری با اع��لام این خبر که 
مبارزه در لیگ ملاک دعوت به اردو 

یا مسابقات انتخابی خواهد بود، اظهار داشت: از تمام عزیزانی که 
مدعی حضور در تیم  ملی تکواندو هستند درخواست می کنم در قالب 
تیم های خود در لیگ شرکت کنند تا اگر شرایط کرونا به همین 
شکل ادامه پیدا کرد و نتوانستیم روال قبل را پشت سر بگذاریم، 
بتوانی��م نفرات برتر را به انتخابی دعوت کنیم و جای گله ای برای 
کسی نباشد. در شرایط فعلی که امکان برگزاری مسابقات انتخابی 

یا ورود به اردوی تیم  ملی نیس��ت، 
کادر فنی برای حضور در مسابقات 
قهرمانی آس��یا برنام��ه ای دیگر را 
طراحی و به نوعی از پلن B رونمایی 
کرد. همان طور که هر طرحی خالی 
از اشکال نیست، این برنامه نیز چند 
اش��کال دارد؛ اول آنکه جلوی ورود 
پدیده های شهرس��تانی که امکان 
حض��ور در لیگ را ندارند می گیرد و دوم تکلیف برخی چهره های 
شاخص که تمایلی به عقد قرارداد با باشگاه ها را نداشته و تیم  ملی 

را هدف قرار داده اند، چه می شود؟
کادر فنی تیم  ملی چاره ای جز این نداشت که برنامه های خود را 
برای تشکیل اردوی تیم  ملی تدوین کند و بدون شک بهترین مسیر 
نیز همین بود که لیگ را مدنظر قرار دهد؛ برنامه ای که شرایط فنی 

لیگ را نیز تغییر خواهد داد. تکواندوکاران برای نمایش توانایی های 
خود در مقابل چشمان مربیان تیم  ملی هر چه در توان داشته باشند 
رو می کنند و تبعات مثبت آن نیز متوجه تیم ها می شود و همین 
موضوع به افزایش بار فنی لیگ و البته جذابیت های آن خواهد افزود. 
شاید پدیده های شهرستانی فرصت حضور در مسابقات انتخابی را 
از دست بدهند ولی باید منتظر درخشش جوانان با آتیه ای در همین 
لیگ پیش  رو باشیم که حتما چند پدیده نوظهور را به تکواندوی 

ایران معرفی می کند. 
از سوی دیگر با اعلام این برنامه به مدعیان غایب هم این اخطار 
داده شد که اگر می خواهند به اردوی تیم  ملی برسند باید در لیگ 
به میدان بروند. البته به نظر می رسد آنها که سال گذشته و قبل 
از کرونا با عبور از فیلتر انتخابی ها به اردوی تیم  ملی رسیده بودند، 
باید این اولویت را داشته باشند که کادر فنی تیم  ملی نگاه ویژه ای 

به آنها داشته باشد.  

تصمیم منطقی سرمربی تیم  ملی تکواندو

زنگ خطر برای غایبان لیگ برتر

مدارک نمایندگان ایران برای حضور در لیگ قهرمانان آسیا ارسال شد
تمام کارهای مرتبط با ثبت نام نمایندگان فوتبال ایران برای فصل آینده رقابت های لیگ قهرمانان باشگاه های آسیا ۲۰۲۱، سه شنبه دوم دی ماه 
از طریق دپارتمان بین الملل فدراس��یون فوتبال انجام ش��د. همچنین فرم های مربوط طبق قوانین درباره ۴ باش��گاه پرسپولیس، استقلال، فولاد 
خوزس��تان و تراکتور- نمایندگان فوتبال ایران در فصل آتی رقابت های لیگ قهرمانان آس��یا- تکمیل و به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال شد. 

حامد واعظی: س��ازمان لیگ مسابقه 
س��وپرجام را که قرار بود ۵ آبان بین 
پرسپولیس )قهرمان لیگ نوزدهم جام خلیج فارس( و تراکتور 
)قهرمان سی و س��ومین دوره جام حذفی یادواره آزادس��ازی 
خرمشهر( برگزار ش��ود، لغو و به نیم فصل موکول کرد؛ حالا 
خبر می رسد برگزاری بازی سوپرجام در نیم فصل که اتفاقی 
نادر و بی س��ابقه در ایران بود، با توجه به فشردگی بازی های 
پرس��پولیس ناش��ی از عدم برگزاری 3 بازی این تیم در لیگ 
برتر به خاطر ابتلای بازیکنان ذوب آهن به کرونا و فینال لیگ 
قهرمانان آسیا، بین ۲ نیم فصل هم برگزار نمی شود و قرار است 
به زمان دیگری موکول شود. این بازی نمادین برای افتتاح فصل 
برگزار می شود و وقتی نیمی از فصل سپری شده و تیم ها در 
کوران مس��ابقات هستند، برگزاری سوپرجام و اهدای جام به 
یک تیم هیچ موضوعیتی ندارد، البته حالا هم معلوم نیست 

چه زمانی برگزار شود!
تصمیم به تعویق سوپرجام اعلام نشده، با اعتراض های زیادی 

روبه رو شده است. سازمان لیگ ۱۴ مهرماه تاریخ برگزاری این 
بازی را ۵ آبان اعلام کرد. پرسپولیس تا ۲ روز قبل از این تاریخ 
)تا ۱۲ مهر( درگیر مرحله گروهی تا نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
آس��یا بود و سازمان لیگ همان زمان هم می دانست این تیم 
زمان زیادی برای استراحت و تدارک سوپرجام نخواهد داشت، 
با این حال تصمیم به انتخاب ۵ آبان گرفت؛ آن هم بعدها لغو 
ش��د و به نیم فصل افتاد که حالا به نظر می رسد در نیم فصل 
هم برگزار نشود! از سازمان لیگ انتظار می رود تقویم مسابقات 
را با بررسی کارشناسانه و در نظر گرفتن جوانب مختلف اعلام 
کند و به همین خاطر هواداران سایر تیم ها حق دارند تن دادن 
به درخواست پرسپولیس و تعویق چندباره این بازی را نشانه 

ضعف این مجموعه بدانند. 
در این میان هم طرفداران تراکتور و هم هواداران استقلال 
بیش از دیگر تیم ها معترضند، چرا که سازمان لیگ همین ۲ 
سال قبل با درخواست این باشگاه برای تعویق بازی این تیم 
مقابل پرسپولیس در سوپرجام موافقت نکرد. استقلال که در 

اردوی ترکیه بود، می خواست این بازی با تأخیر چند روزه برگزار 
شود و وقتی با این درخواست مخالفت شد، خواستار برگزاری 
آن در نیم فصل شد ولی سازمان لیگ تصمیم گرفت بازی را 
3 بر صفر اعلام کند؛ بدون توجه به اینکه ارزش سوپرجام به 

برگزاری بازی است، نه به جامی که اعطا می شود. 
حالا هواداران استقلال و تراکتور- که طرف دوم این بازی 
است- و حتی سایر تیم ها می توانند به استاندارد دوگانه سازمان 
لیگ معترض باشند. برخوردهای مختلف در موارد یکسان دلیلی 
است که حس تبعیض در بین تیم های مختلف و هواداران شان را 
به  وجود می آورد و اعتبار و مشروعیت ارکان برگزارکننده بازی ها 
را زیر سوال می برد. این تردید حین مسابقات پررنگ تر می شود 

و با هر اشتباه داوری، بحث های جدیدی به وجود می آید. 
س��ازمان لیگ ب��ه جای اینک��ه با اعتراض پرس��پولیس 
عقب نشینی کند، می توانست پای حرفش بایستد و سوپرجام 
را در تاریخ اعلام شده برگزار کند. در شروع فصل اکثر تیم ها 
از آمادگ��ی آرمانی فاصله دارند و بارها دیده ش��ده مربیان در 

سوپرجام از ترکیب متفاوتی استفاده می کنند. پرسپولیس هم 
در این بازی می توانست با نیمی از بازیکنان اصلی و نیمی از 
ذخیره ها به میدان برود، همان طور که تراکتور هم در مرحله 
آماده س��ازی بود و قطعا با تمام قوا به میدان نمی آمد. با این 
حال لغو چندین و چندباره این بازی و شائبه امتیاز دادن به 
پرسپولیس، حالا سازمان لیگ را در موضع ضعف قرار داده و 
مجبور است در برابر خواسته های غیرمنطقی سایر تیم ها هم 
تسلیم ش��ود، اگرنه بی طرفی اش زیر سوال خواهد رفت؛ این 
کار طبعا موجب بی اعتبار ش��دن سازمان لیگ می شود. اگر 
درخواس��ت های تیم ها را برای تعویق گاه به گاه بازی های شان 
بپذیرد، لیگی که به خاطر کرونا دیر تمام و دیرتر از همیشه 
آغاز شد و باید به دلیل برگزاری بازی های تیم  ملی در خرداد 
۱۴۰۰ )در چارچوب رقابت های مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ و 
جام ملت های ۲۰۲3( زود هم تمام شود، اصلا تمام نمی شود)!( 
اگر هم نپذیرد متهم به تبعیض سیستماتیک به سود یک تیم 

خاص می شود. 

سرنوشت بازی سوپرجام چه خواهد شد؟

وی سازمان لیگ قمار  بر سر آبر
یادداشت

رزمی

  پرسپولیس در فینال لیگ قهرمانان با شکست مقابل اولسان 
کره جنوبی، باز هم دستش به جام نرسید؛ دلیل عدم موفقیت این 

تیم را چه می دانید؟
به نظر من پرسپولیس از نظر روحی-روانی آماده بازی در این 
مس��ابقه نبود. تیم ما بدون انجام بازی به فینال آمد و به همین 
دلیل نتوانست خوب بازی کند. البته در رسانه ها هم تیم اولسان 
را آنقدر بزرگ کرده بودند که ۲۰ دقیقه اول، بازیکنان ما استرس 
داشتند. البته این گله را باید از  »ای اف سی« کرد که چرا بازی های 
تیم های غرب آسیا ۲ ماه پیش تمام شد و تیم های شرق تا قبل 
فینال بازی می کردند. تیم اولسان در شرایط مسابقه قرار داشت 
اما پرسپولیس ۲ ماه دور از این مسابقات بود. این را هم بگویم که 
اولسان آنطور که تعریفش را می کردند هم نبود. نمی شود گفت 
آنها خیلی سرتر از تیم ما بودند. اگر بچه های ما از نظر روحی-روانی 
آماده بودند، می شد قهرمان شویم. به نظر من بازیکنان ما درک 
درس��تی از بازی فینال نداشتند و نمی دانستند در چه مسابقه 

بزرگی باید شرکت کنند. 
  VAR ب�ه کمک تیم اولس�ان آم�د و ۲ پنالتی به نفع این تیم 

گرفته شد. 
درست است VAR به کمک اولسان آمد اما واقعیت این است 
که پنالتی ها بدرستی اعلام شد. به هرحال اگر این تکنولوژی هم 
نبود و پرسپولیس پیروز هم می شد، تیم حریف بحث زیادی درباره 
داوری می کرد و ش��رایط خوب نمی ش��د. درست است VAR از 
زیبایی های بازی می کاهد اما عدالت را برقرار می کند. بازیکنان ما 
اگر با این تکنولوژی آشنا بودند و در لیگ ما از آن استفاده می شد، 
قطعا مرتکب چنین اشتباهاتی نمی شدند. همه لیگ های معتبر 
دنیا از VAR استفاده می کنند و جزو لاینفک فوتبال شده است. 

  به نظر ش�ما در چنین دیدار مهم و حساس�ی، مهدی شیری، 
مدافع پرس�پولیس نباید در آن صحنه که با دست توپ را لمس 

کرد، بهتر عمل می کرد؟
ش��یری تا پیش از آن صحنه و در نیمه اول بهترین عملکرد 
را داش��ت. من تعجب می کنم چرا کادر فنی در نیمه اول دید که 
تمام حملات اولس��ان از سمت شیری است و این بازیکن خسته 
شده، جای او را تغییر نداد؟ مطمئنم شیری پس از بازی با خودش 
گفته چرا چنین خطایی کرده است. گل محمدی می توانست جای 
شیری و نعمتی را تغییر دهد تا همه فشارها روی او نباشد. به هر 
حال بازیکنان ما باید یاد بگیرند در مسابقات بزرگ اشتباهات بزرگ 
نداشته باشند. همان طور که ابتدای صحبت هایم گفتم، این موضوع 

به آماده نبودن تیم از نظر روحی -روانی ربط دارد. 
  نقش خروج س�تاره ها از پرسپولیس را چقدر در این شکست 

تأثیرگذار می دانید؟
نبود ستاره ها خیلی به ضرر پرسپولیس شد. یحیی گل محمدی 
واقعا دستش بسته بود و در نیمه دوم وقتی می خواست تعویض 
کند، به نیمکتش نگاه می کرد و می گفت چه کسی را بیاورم. مشکل 
از مدیریت پرسپولیس است که ستاره ها با یک بند قرارداد راحت 
جدا می شوند. چرا بازیکنی مثل ترابی یک سال می آید و به آسانی 
جدا می شود؟ پس از فینال هم به همه ما شوک وارد شد که بشار 
رسن دیگر به ایران بازنمی گردد. آقای رسول پناه چه قراردادی با 
این بازیکن بس��ته است؟ بیاید فینال لیگ قهرمانان بازی کند و 
برود؟ مشکل از خودمان است. پرسپولیس در یک فصل 3 مدیر 
به خود می بیند و هیچ کدام نمی توانند کمک کنند. قطعا حضور 
ستاره ها در فینال می توانست به کمک گل محمدی بیاید و احتمال 

قهرمانی ما بیشتر می شد. 

  »ای اف س�ی« با محرومیت عیسی آل کثیر ضربه سنگینی به 
پرسپولیس زد. 

خود آل کثیر هم تصور نمی کرد و در واقع نمی دانس��ت با یک 
شادی گل این بلا سرش می آید. او پسر بااخلاقی است و به نظر 
من  »ای اف س��ی« در حق ما ایرانی ها کم لطفی کرد. جزو اتفاقات 
نادر فوتبال آسیا بود که این بازیکن محروم شد. البته آنهایی که از 
داخل به » ای اف سی« نامه زدند تا عیسی محروم شود هم مقصرند. 
عیسی در مرحله مقدماتی خیلی تأثیرگذار ظاهر شد و گل های 
سرنوشت سازی هم به ثمر رس��اند. اگر » ای اف سی« او را محروم 

نمی کرد، می توانست در خط حمله به کمک تیم بیاید.
  نداشتن دیپلماسی قوی برای لابی کردن و کم کردن محرومیت 

هم تأثیرگذار بود. 
با شما موافقم. الان چند وقتی است ما رئیس فدراسیون نداریم 
و اگر یک شخص کاربلد در فدراسیون و کنفدراسیون فوتبال آسیا 

داشتیم، عیسی آل کثیر ۶ ماه محروم نمی شد. 
  ب�ا این تفاس�یر، امی�دی به قهرمانی تیم ه�ای ایرانی در لیگ 

قهرمانان آسیا هست؟
من به باشگاه های دیگر ایرانی کار ندارم، درباره تیم خودم-

پرسپولیس- صحبت می کنم. اگر امکانات خوبی در اختیار تیم 
قرار دهند، قهرمانی دور از دسترس نیست. پرسپولیس در ۵ 
سال گذشته ۲ بار به فینال و یک بار نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
رس��یده و اگر امکانات و تجهیزات کافی داشت، می توانست 
قهرمان ش��ود. من به قهرمانی پرسپولیس در لیگ قهرمانان 
آس��یا امیدوارم و فکر می کنم در سال های آینده می تواند به 

این مهم دست یابد. 
  قان�ون منع جذب خارجی ها هم با توجه به اینکه تیم های 
آسیایی رقیب، خارجی های خوبی خریدند، به ضرر پرسپولیس 

شد. 
واقع��ا قانون منع ج��ذب خارجی ها از کج��ا آمد؟ حضور 
خارجی ها می تواند به بهتر شدن کیفیت فوتبال ما کمک کند. 
درست است برخی بازیکنان خارجی که به پرسپولیس و دیگر 
تیم ها آمدند ضعیف بودند اما می شود مثل بشار رسن که ستاره 
این سال های پرسپولیس بود، خارجی با کیفیت خرید. ما برای 
رقابت های بین المللی به بازیکنان با کیفیت احتیاج داریم. اگر 
این قانون در دنیا اجرا می شد، تیم های بزرگی مثل بارسلونا و 

رئال مادرید باید فوتبال شان را تعطیل کنند.

گفت وگوی »وطن امروز« با سهراب انتظاری پس از نایب قهرمانی پرسپولیس در آسیا

»ای اف سی« کم لطفی کرد

پنجشنبه ۴ دی 1399
وطن امروز     شماره 310۶

]  مارکا   [

اتلتیکو به فتح لالیگا باور دارد ]   کوریره  [

عجب سیلی ای
]  موندودپورتیوو   [

۶۴۴ گل؛  افسانه مسی
]  گاتزتا  [

روز سیاه یوونتوس
]  اسپورت  [

واکنش عالی بارسلونا

باربد بهراد: شکس�ت پرسپولیس در فینال لیگ قهرمانان آسیا همچنان 
بحث روز محافل ورزش�ی ایران است؛ پرسپولیسی که طی 3 دوره اخیر، 
۲ بار به فینال رس�یده اما نتوانسته به پیروزی و قهرمانی این رقابت مهم 
برس�د. اینک�ه آخرین قهرمانی ی�ک تیم ایرانی در قاره کهن به س�ال ها 
پیش بازمی گردد و اینکه چرا نباید در س�ال های اخیر ایرانی ها حتی یک 
 بار به قهرمانی برس�ند، س�ؤال این روزهای علاقه مندان فوتبال اس�ت.
»وطن امروز« برای بررس�ی بازی فینال لیگ قهرمانان بین ۲ تیم اولسان 
هیوندای کره جنوبی و پرسپولیس ایران که با قهرمانی تیم کره ای به پایان 

رسید با سهراب انتظاری، پیشکسوت پرسپولیس گفت وگو کرد. 


